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Hengelo, 18 februari 2010 

  

Vragen aan het college over de opgeheven bushaltes van lijn 12 
 
______________________________________________________________________________________________________ 

 
Eerder stelde de SP fractie vragen over dit onderwerp op 9 oktober 2009, waarop er op 
11 november door het college schriftelijk antwoord werd gegeven. 
 
De SP fractie is van mening dat een van de doelstellingen van het financieren van openbaar 
busvervoer moet zijn het in stand houden van een fijnmazig netwerk van buslijnen, die 
bereikbaar is voor alle groepen uit de samenleving. 
Daarboven heeft het experiment Gratis met de Bus voor 65 Plus tot doelstelling het stimuleren 
van Hengelose ouderen in hun mobiliteit. 
 
Het was daarom schokkend voor ouderen aan de Kerkstraat in Hengelo en andere bewoners 
rond de halte Industriestraat om in augustus 2009 plotseling geconfronteerd te worden met de 
opgeheven bushalte Industriestraat – Willem de Clerqstraat van buslijn 12, de lijn die hen 
rechtstreeks naar het ziekenhuis brengt. 
Op de vragen van mijn fractie zegt het college zich neer te leggen bij dit eigenmachtige 
besluit van Connexxion om de halte tijdelijk op te heffen, en wordt tegelijkertijd gesuggereerd 
dat het binnenkort weer in gebruik genomen zal worden. 
Dit zal namelijk gebeuren op het moment dat de buslijn 12 een verkorte route zal gaan rijden 
via een nieuw te realiseren route in het Woolde vanaf de Deldeneerstraat, linksaf de 
Pasteurstraat.in. 
 
In  het in januari ontvangen Wijkprogramma Woolde 2010 blijkt echter dat deze 
wegaanpassing in de Deldenerstraat pas gepland staat in het laatste kwartaal. En via uw 
ambtenaren weten we dat er bij het planvoorstel van de wegaanpassing door verschillende 
omwonenden bezwaar is aangekondigd, wat mogelijk tot verder uitstel zal leiden.  
 
Met andere woorden: Mijn fractie is erg ontstemd over het op de lange baan raken van de 
toegezegde heropening van de bushalte. Bovendien is het natuurlijk volstrekt ongehoord dat 
de vervoerder eigenmachtig optreedt en door de regio of de gemeente niet wordt gestopt bij 
het sluiten van een ook door ouderen veelgebruikte halte op een succesvolle buslijn. 
Tijdens de afgelopen commissievergadering (9 februari) werd mijn fractie in deze mening 
gesteund door andere fracties, die eveneens pleitten voor een snelle heropening van deze 
bushaltes. 
De wethouder bleef echter tot dusverre antwoorden schuldig evenals een snelle oplossing 
voor dit probleem. 
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Vandaar deze vragen aan het college: 

1. Is het college van mening dat de opheffing van de bushaltes van lijn 12  haaks staat op 
het succesvol beter gebruik van deze buslijn onder andere door het invoeren van gratis 
openbaar vervoer voor 65 plussers? 

 
2. Is het college met de SP fractie van mening dat juist een halte bij een ouderencomplex 

op de buslijn die langs allerlei zorginstellingen en het ziekenhuis rijdt ten allen tijde 
geopend moet blijven? 

 
3. Is het college met de SP fractie van mening dat Connexxion niet eigenmachtig tot een 

dergelijke maatregel mag overgaan? 
 

4. Is het college bereid om bij de Regio Twente en Connexxion te pleiten voor het snel 
heropenen  van de bushaltes, sneller dan de nu voorziene termijn van een jaar? 
Zo ja, op welke termijn kunnen de bewoners de heropening van de haltes verwachten? 

 
 
 
Vincent Mulder 
SP fractie 


